你好，你是批发山寨本的么，我想买，大概你的机子能用几年，功能能有你说的那么好吗，价格是多少呢？我也想创业，这篇文章花了很长时间，你看行不行，我专业八级的水平，在校大学生

提前跨入电容屏时代 体验7寸Wopad多点触摸

Entered the era of early experience of 7-inch screen capacitive multi-touch Wopad
用过iPad的用户，一定都会同一个感受，那就是iPad操作感非常好。这其中，电容式触摸屏是功不可没的。电容式触摸屏可以让我们用手指肚在屏幕上触摸，这样触摸起来感觉就顺滑多了。而目前大部分的国内平板还是使用电阻屏，需要用指尖触摸，对于没有留指甲的人来说，那就比较杯具了。

Used iPad users will surely feel the same, that is a very good sense of iPad operation. Among these, the capacitive touch screen is withheld. Capacitive touch screen allows us to belly with your fingers touching the screen, so I feel the touch, smooth and more. At present most of the resistance or the use of the domestic flat-panel screen finger touch needed for those who do not leave the nail, then compared with the cup.、

现在一些大品牌推出的平板，例如三星，黑莓等，电容屏都已经是标配。电容屏取代电阻屏是必然趋势，对于国内一些中、小品牌来说，明年开始电容屏所占的比例会逐渐增多。顺滑的屏幕操作，对于手持终端来说，是非常重要的。

Now, some big brands introduced flat, such as Samsung, Blackberry, etc., capacitive screens are already standard. Capacitance screen replaces the screen resistance is inevitable, for some domestic, small brands, the next year, the proportion of capacitive screens will be gradually increased. Smooth operation of the screen, the handheld terminal, it is very important.
目前，已经有一些国内厂商开始提前跨入电容屏，最近我们也见到了一款Wopad的7寸平板，多点触控电容屏已经成为了标配。

Currently, some domestic manufacturers have began to advance into capacitive screen, recently we saw a 7-inch flat-panel Wopad, multi-touch capacitive screen has become a standard.、

可以看出Wopad使用的是和iPad相似的外观，面板的是7英寸的电容式触摸屏。这里和iPad有些不同，Wopad面板上少了圆形的返回按钮，也许是出于侵权的考虑。由于这台机器是工程样机，可以看到表面的触摸屏会高出一小截
It can be seen and iPad Wopad using a similar appearance, the panel is 7 inch capacitive touch screen. A little different here and iPad, Wopad panel round the back button less, may be considered for infringement. Since this machine is an engineering prototype, you can see above the surface of the touch screen will be a small fraction.
底壳则是全金属材质，在顶部还有块黑色塑胶边框，是用于Wifi无线信号的发送与接收。

Bottom shell is a metal material, there are blocks of black plastic at the top of the frame, is used to Wifi send and receive wireless signals.
侧边则分布的是所有接口和操作按键，例如开机/休眠键，菜单和返回键。右侧是一排接口，分别有一个标准USB接口，可以用来连接键盘、鼠标、U盘等，一个Mini USB，用于连接电脑。一个HDMI接口，TF接口和耳机插孔。
The distribution side of the interface and operation of all buttons, such as power / sleep button, menu and back button. The right is a row of interface, respectively, a standard USB interface, can be used to connect the keyboard, mouse, U disk, etc., a Mini USB, for connecting computers. An HDMI interface to, TF interface, and headphone jack.
整机的尺寸为195x119x14.3mm，重量约为380克。配置了瑞芯微RK2818芯片，主频为600MHz，辅助有一颗DSP解码芯片，最高可以解码720P视频。256M DDR2内存和4GB存储空间，7英寸800x480多点式电容屏，电池容量为3200mAh，Android2.1版本。

Machine's size 195x119x14.3mm, weighing about 380 grams. Configured Rockchip RK2818 chip, clocked at 600MHz, has an auxiliary DSP decoder chip, the maximum can decode 720P video. 256M DDR2 memory, and 4GB storage space, 7-inch 800x480 screen, multi-point capacitor, the battery capacity of 3200mAh, Android2.1 version.
7英寸的便携式很不错，可以单手握着操作，拿着也不会显得太重。

7-inch portable is good, you can single hand the operation, holding it will not look too heavy.、

开机后约43秒进入Android桌面，启动速度算中等
After about 43 seconds into the boot Android desktop, start the count rate of secondary
使用一个小软件PointerLocation来测试多点触摸的效果，可以同时在屏幕上画5条线
Using a small software PointerLocation to test the effect of multi-touch, can draw on the screen 5 lines
我们来感受一下电容屏的操作感受，用屏幕虚拟键盘输入的时候，感觉比以前顺滑了许多。
We come to feel the feelings of the operation of capacitive screens, with screen virtual keyboard, I felt a lot smoother than before.
打开网页的速度还是挺快的，目前7英寸的分辨率普遍都是800x480，整屏显示网页的时候，文字会有些模糊，经常需要放大网页观看。

Open the Web speed was quite fast, the resolution of the current 7-inch are generally 800x480, full screen display pages when the text is somewhat vague, often need to zoom page view.
可以任意拉大，缩小网页，经常需要的功能，用电容屏操作起来就很方便了。
Can be any widening, narrowing pages, often need to function, operate with a capacitive screen is very convenient.
图片缩放流畅性也比较不错。RK2818芯片的整体处理速度不错，是入门级平板不错的选择。

Smooth image scaling is also quite good. RK2818 chip, the overall processing speed Yes, it is good choice for entry-level flat.
3D图书翻页的效果，RK2818的芯片有3D加速功能，不过别太指望它有太强的3D处理能力。
The effect of 3D flip books, RK2818 chip with 3D acceleration, but do not bet on it too powerful 3D processing power
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